
 

Mit mutat az Úr 2018. évre? 

„ Egy fordított normandiai partraszállást mutatott az Úr. Egy sereget, ami nem a part felé, hanem a 

tenger felé indul. A szárazföld belsejéből érkező keresztények alkotják ezt a hatalmas sereget, akik 

jönnek, megérkeznek kisebb csapatokban, vagy épp egyénileg. Nem mindenki, de sok közöttük a 

sebesült, vagy akiknek béklyó, vagy bilincs is van a lábán, ami járásukat lassítja, akadályozza. A parton 

rengeteg gyorsmozgású, katonai csapatok szállítására használatos „motorcsónak” hever. Az Úr 

gyártotta ezeket az, 5-12 fős csapatszállító csónakokat. Ezek tulajdonképpen „szellemi család 

motorcsónakok”. Ahogy hozzáléptek az emberek, le kellett vonszolniuk a partról a vízre, be kellett 

szállniuk, el kellett foglalni a helyüket. Ez nem annyira egyszerű, de ahogy ezt tették, a csónak 

legénysége szellemi családdá vált, az egységük, alázatuk és szeretetük által és Isten megtapasztalt 

Jelenléte egybe olvasztotta őket. A vízre bocsátás pedig összezárta őket, ezekbe a 

„küldetéscsónakokba”. Rengeteg ilyen csónak áll még a parton: van, amikbe most szállnak be az 

emberek, van, mit épp most tolnak a vízhez, de a lényeg, hogy rengetegen készülnek elhagyni a 

partot. 2018 tehát a vízre bocsátások, vízre lépések éve. Vannak csónakok, amik már bent vannak, 

már haladnak, már mennek a nyílt vízre. De sokkal több csónak van még a parton, azokból most lesz a 

vízre bocsátásnak egy nagyobb hulláma, egy nagyobb éve. Bár különböző nagyságú csónakok, de 

mégis egy irányba, a nyílt vízre haladnak. Lehet érezni a tengeri friss, borzoló szellőt, mindenki érzi 

ezt a frissességet. A felfrissülésnek is lesz ebből kifolyólag egyfajta éve, hiszen a vízpermet, meg a 

friss levegő az arcunkba csap. Kint hajók és nagyobb hajók várják ezeket, és válnak szellemi 

teherhajóvá. Gyakorlatilag egy óriási nagy fordított partraszállás ez, ez egy partelhagyás. A 

szárazföld, a sivatag, a fix pontok elhagyása zajlik, és fog elindulni nagymértékben az egyházban. 

2018-ban megnő a Szent Szellem vezetésének való nagyobb alárendelés éve. A csónakok 

irányításában a Szent Szellemnek lesz nagyon fontos feladata. 2000 éve szintén egy csónak a Galileai-

tengeren hajózott, és Ő volt benne. Egyszer aludt, és utána csendesítette le a tengert, egyszer pedig a 

vízen járva ment oda. Mindkétszer csodát tett. Az ilyen csónakokban csodás körülményváltozások, 

csodás előrehaladások lesznek. Isten azt mondja, hogy 2018, a csodás, és gyors változások éve lesz. 

Motorcsónakokról, naszádokról, nem egy lassú tankerhajó koordinációjáról beszélünk- így, minden 

egyes hullámnál csapódik a víz, minden egyes hullámnál kicsit balra, kicsit jobbra kell kormányozni. 

Sokkal precízebb, folyamatosabb vezetettség lesz, és egyben gyors igazítások, változásoknak az éve. A 

Szent Szellem azt a képet mutatta, hogy meglepetésszerű, gyors változások lesznek, és gyorsan 

fognak haladni azok, akik az ilyen csónakokban benne vannak. Bár nehezebb időszak lesz, és sok vihar 

is lesz a későbbiekben a nyílt vizeken, de addigra, mire kiérkeznek, a legénység teljesen összeszokik, a 

kapitánnyal együtt, aki a Szent Szellem. A röghöz kötésnek ilyen formán vége lesz, mert egy 

vezetettség, mobilitás lesz az életünkben, a szolgálatunk kitágul. Nem egy csónak mellől fogunk 

prédikálni vagy szolgálni, hanem a nyílt víz felé haladva. Az elsődleges része a küldetésnek az lesz, 

hogy sokkal élesebbé válik az embermentés és behúzás.  

2018-as évben tömegessé válik az, hogy Isten, döntések elé állítja az embereket. Magát a csónakba 

való beszállást is megelőzi ez, hiszen a vízben már nem lehet változtatni irányokat, pozíciókat meg 

életküldetéseket. Tömegessé fog válni, hogy Isten leviszi a népét a döntésnek a völgyébe, a 

személyes élet döntésébe. Beszállsz a csónakba vagy nem? A döntés után, ahogy elkezd lépni a 

csónakja felé, ott a maradék béklyói leoldódnak, mert úgy fog tudni beszállni. A lelki, szellemi 

gyógyulások, helyreállások a csónakokba való belépéssel oldódnak le. A csónakokkal kapcsolatban: 

ott már nem a kényelmességnek van az ideje, hanem mindenkinek megvan a feladata és 

felelőssége, hogy mit és mikor tesz. Nem mindegy, hova ülsz, hogy kapaszkodsz, kinek hogy segítesz, 

mert minden rossz mozdulatnak ára van, borulhat a csónak, a csónakokban mindenkinek fix helye 



van, és egy-egy mozdulatunk kihat a többiek mozgására. Egy harmónia, egy szimfónia ott jön létre, 

ahol mindenki a saját dolgát teszi, a saját helyén, a saját húzótársai mellett ül. Egész egyszerűen 

kialakul egy szimfónia, egy együttérzés. Abból tudunk haladni. 

2018, a közösségi és egyéni meglátogatásnak egy időszaka, a meglátogatásoknak egy éve érkezik el. 

Erre föl kell készülni. Isten azt mondja, hogy a meglátogatás időszakára előre kell felkészülni, 

előre kell helyet készíteni. Úgy érzem, azt mutatja Isten, hogy a következő év második felében egy 

nagyobb meglátogatása lesz az Úrnak, és rövid idő áll rendelkezésre ahhoz, hogy előkészítsük Neki a 

szállást.  

2018, továbbá a sebességnek, az események felgyorsulásának az éve. A Szent Szellem mutatja a 

minőségbeli különbséget a szárazföldön való élet és vízen, csónakban való élet között.  

Mindezek miatt, a 2018-as év, egy izgalmas és sok győzelem lehetőségét tartogató év. Az Úr 

mondja, hogy sok "vizsgára" csak rövid idő lesz felkészülni, nem érezzük majd elégnek az időt és az 

erőforrásokat, de ez még jobban megmutatja majd az Úr hatalmát a győzelmekben. A sikeres 

"vizsgák" közben, után nem magunkat fogjuk ünnepelni, hanem Őt, mert egyértelműen megmutatja 

magát ezekben a helyzetekben. Nagyon izgalmas lesz 2018, de olyan mértékben fognak felgyorsulni 

az események, hogy sok esetben az emberi gondolkodás, szervezés ezt képtelen lesz követni; Isten 

szólni fog, vezetni minden kérdésben, lépésben, de olyan nyitott szívek és fülek kellenek hozzá, mint 

soha ezelőtt. Merész dolgokat fog kérni tőlünk. Életeket fog felforgatni. Nem lesz kényelmes időszak, 

de nagyon nagy kaland lesz a gyülinek.” 

2018, a nagyobb megértések éve lesz ez, amikor megértjük, hogy miről is van szó; amikor megértjük, 

hogy ki a mi Istenünk; megértjük, hogy mi a feladatunk; amikor megértjük, hogy kik vagyunk mi; 

megértjük, hogy mi az elhívásunk; és azt, hogy hol van a felhatalmazásunk szintje. Ez a megtérésnek 

és megértésnek az időszaka, amikor nyugodtan belezökkenünk a saját vájatunkba, a saját 

medrünkbe, saját pályánkra, ahol a helyünkre kerülünk és a helyünkre állunk. Ez egy olyan év lesz, 

ahol tudunk futni, amikor a kisiklásokból visszakerülünk a sínre, és megyünk előre. Ugyanakkora 

erőfeszítéssel, sokkal nagyobb utat fogunk megtenni, mert megértjük, hogy kik vagyunk és 

megértjük, hogy ki vagy te és ebből kifolyólag mi a feladatunk. Egy olyan év, amikor mindaz, amiről 

eddig beszéltünk, azt megértjük, hogy miről is szólt, és mi is lesz ez valójában, miért is van mindez. Ez 

a megértésnek és a megtérésnek az összekapcsolódása lesz.  

Összegezve: felgyorsulás, megértés, kiteljesedés és láthatóvá válás.” 
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